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Bestyrelsesmøde onsdag, den 1. september 2021.  
 
Kortfattet resumé af bestyrelsens drøftelser og beslutninger:  
 
 

 Estimat for helårsresultatet udviser positive årsresultater for både VST og VSTC på trods af 
manglende indtægter i forbindelse med corona-nedlukningen i foråret, der betød at den forventede 
indtægt ved tennisskolen i foråret ikke blev realiseret, samt at klubben refunderede en stor del af 
den opkrævede baneleje for sæsonbanerne. Endvidere refunderedes ligeledes hovedparten af det 
opkrævede gebyr for sommerskolen i uge 26, idet denne måtte nedlukkes efter førstedagen. 
 
Heroverfor står dog sparede udgifter til energi som følge af hallens lukning, ligesom der er 
modtaget tilskud fra DIF/DGI til dækning af de mistede indtægter samt lønkompensation for de 
hjemsendte trænere og banemand i perioden januar-april 2021. 
 

 Der vil efter aftale med Lyngby-Taarbæk Kommune blive etableret forhindringer for cykling på 
gangstien langs tennisbanerne i form af bomme i begge ender af gangstien. 
 

 På det sportslige område har klubbens turneringshold – 21 i alt – præsteret gode resultater. 
Således er det for førsteholdene hos herrer og damer lykkedes at forsvare placeringen i henholdsvis 
1. division og Elitedivisionen. 
 
5 hold ud af VST’s  8 juniorhold har kvalificeret sig til slutspil, mens de fire veteranhold ligeledes har 
klaret sig fint, hvilket bl.a. har resulteret i et danmarksmesterskab til 40+-holdet i 1. division. 

 
 VST har efter fremsendelse til Lyngby-Taarbæk Kommune af ansøgning om en ekstra hal til tennis 

og padel modtaget meddelelse om, at denne er medtaget til orientering på Kultur- og 
Fritidsudvalgets møde i april. Umiddelbart er indstillingen, at der ikke er plads i de kommunale 
budgetter for 2021- 22 til hverken VST’s eller andre klubbers projekter. 
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